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Z Á P I S 

z 23. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 21. ledna 2021 

od 8.30 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

  62 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS         

       PČR) 
    9 zástupců městských částí hl. m. Prahy 
       Ing. Martin Kubelka, Ph.D. - ředitel MHMP 
    4 zástupci ředitele MHMP 

                              4 ředitelé a zástupci odborů MHMP  
                                                   4 ředitelé organizací 

                3 poslanci PS PČR (z toho současně i 2 členové ZHMP) 
 

CELKEM přítomných: 85 osob 
 

 
OMLUVENI: 

 
Václav Bílek – na část jednání 

 
Ing. Lubomír Brož – od 12,30 do 13,30 hodin 

 
Ing. arch. PhDr. Lenka Burgerová, Ph.D.  

 
JUDr. Jaroslava Janderová 

 

Stanislav Nekolný, MBA 
 

Radomír Nepil – od 10 hodin na část jednání 

 
Ing. Ivan Pilný – od 23,30 hodin 

 
Mgr. Petr Kubíček – od 23,30 hodin 

 

        

 
Petr Zeman – připojen videokonferenčně 

 
 

23. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 8,36 hodin.   
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  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina  členů ZHMP a bylo 
tedy schopno se usnášet. 
        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v  souladu se 
zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 
připomněl zúčastněným, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na internetové stránky 
www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Ing. Jana Komrsková a Mgr. Karel Hanzlík. 
 
Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              
předseda: prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 

členové:  Mgr. Martin Benda  
                Ondřej Kallasch 
                Ing. Ondřej Prokop 
                Mgr. Zdeněk Zajíček 

 
tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 
 

PRO: 46     PROTI: 0 ZDR.  0 

Zmatečné 

 

člen ZHMP Benda – nefunkční hlasovací zařízení, hlasoval také „pro 
radní Johnová – nefunkční hlasovací zařízení, hlasovala také „pro“ 

 
Opakované hlasování o členech návrhového výboru: 

PRO: 47     PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 
Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 
Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 

jednání v pondělí dne 11. ledna stanovila „Návrh programu jednání 23. zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 
spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 
příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále primátor hl. m. Prahy 

sdělil, že následně Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 18. 1. 2021 doplnila původní návrh 
programu o další materiály k projednání. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že upravenou,  
Radou schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem a doplněné 
tisky byly v elektronické podobě zpřístupněny členům ZHMP a veřejnosti.   

 
K dozařazeným tiskům vystoupili: náměstek primátora Hlubuček, radní Johnová, radní 
Třeštíková 
 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Petr Dolínek – poslanec 
PS PČR, Mgr. Ondřej Lněnička – člen ZMČ Praha 18, Mgr. Pavel Čižinský – člen ZMČ 
Praha 1 
 

http://www.praha.eu/
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V průběhu probíhající diskuse převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr a opět 
převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 
V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: radní Chabr, radní 
Johnová, I. náměstek primátora Hlaváček, radní Třeštíková , Prokop, Nacher, Čižinský, 

Zajac, Sedeke, Vodrážka, Udženija, radní Zábranský, Brož, radní Kordová Marvanová, 
Portlík, náměstek primátora Hlubuček, náměstek primátora Vyhnánek, primátor hl. m. 
Prahy, Svoboda, Lacko, Bílek,  
 

místopředseda klubu ANO Prokop – požádal před ukončením rozpravy o přestávku  
předseda klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu Pospíšil – požádal o  přestávku 
v délce 30 minut 
 

Přestávka do 11,50 hodin, která byla následně prodloužena o 10 minut 
 
Hlasování o návrhu radního Chabra – zařadit do bloku informací tisk Z–9064 „Informace k 
opatřením v oblasti místních poplatků ke zmírnění ekonomických dopadů nastalých v 
souvislosti s výskytem onemocnění COVID-19 v 1. čtvrtletí roku 2021“ 

PRO: 62 PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu radní Johnové (primátor hl. m. Prahy, předseda výboru pro evropské 

záležitosti ZHMP Pospíšil) – zařadit bod „Očkování proti onemocnění COVID – 19 na 
území hl. m. Prahy“ na pevný čas 14 hodin 

PRO: 62    PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 
Hlasování o návrhu I. náměstka primátora Hlaváčka – stáhnout bod poř. č. 5, tisk Z– 8975 
„k návrhům změn ÚP a jejich vydání - Z 3351 a Z 3362 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 19)“ 
z programu tohoto jednání ZHMP 

PRO: 61 PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – dozařadit tisk Z–9065 – „K významným 

prodlevám u vybraných investičních akcí“ jako předposlední bod tohoto jednán í - za tisk  
radního Zábranského 

PRO: 61 PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „Informace o změnách ve 
vedení Pražské plynárenské, a.s.“ jako první bod radního Chabra 

PRO: 59   PROTI: 0 ZDR.  1 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „K petici – InterContinental“ na 
pevný čas 17 hodin 

PRO: 57 PROTI: 0 ZDR. 1 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu I. náměstka primátora Hlaváčka – předřadit bod poř. č. 24, tisk Z–9028 
„k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace na zajištění provozu 
Muzea paměti XX. století, z.ú. v roce 2021“ radní Kordové Marvanové před tisky                

I. náměstka primátora Hlaváčka 
PRO: 62 PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 
 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija – zařadit bod „Městská policie – tabulková 
místa“ jako poslední bod náměstka primátora Hlubučka 

PRO: 26 PROTI: 0  ZDR. 33 

Nebylo přijato. 

 
Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 62 PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy  

 
k uzavření Memoranda o spolupráci krajů při zajišťování dopravní obslužnosti 
 

  
   TISK:        Z – 9020 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   33       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 

V diskusi vystoupil Bc. Robert Vašíček – člen ZMČ Praha 11. Reagoval primátor hl. m. 
Prahy. 
 
Usnesení bylo přijato. 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 



5 
 

Projednávání bodu bylo předřazeno. 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    2 
 

radní Kordová Marvanová 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace na zajištění provozu Muzea 
paměti XX. století, z. ú. v roce 2021 
 

  

   TISK:        Z – 9028 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/2 

Materiál uvedla radní Kordová Marvanová. 
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: 

 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP 
Pospíšil, Zajíček, předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 
vztahy ZHMP Wolf, Brož, náměstek primátora Vyhnánek, radní Třeštíková 

 
Závěrečné slovo přednesla radní Kordová Marvanová, která reagovala na diskusní 
příspěvky. 
 

Usnesení bylo přijato. 
 
Procedurální návrh primátora hl. m. Prahy - předřadit projednávání tisků náměstka 
primátora Hlubučka  

Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
Projednávání bodu bylo předřazeno. 

   11 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. 
m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů (nová 

odpadová legislativa) 
 

  
   TISK:        Z – 9027 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 
 
V diskusi vystoupil Bc. Robert Vašíček – člen ZMČ Praha 11. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hlubuček, Novotný, Martan 
 
 
Primátor hl. m. Prahy zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“. 

V přůběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr a poté 
převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek. 

 
                             
                 

 
Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
Ve 13,15 hodin byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“.  V průběhu 
projednávání bodu převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

 

                             
                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
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náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. 

m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů (nová 
odpadová legislativa) 
 

  

   TISK:        Z – 9027 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Stárek, náměstek primátora 
Hlubuček, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní 
prostředí ZHMP Plamínková. V rámci diskuse vystoupila Irena Michalcová – starostka 

MČ Praha 4 a Ing. Zdeněk Kovářík – místostarosta MČ Praha 4. Dále v diskusi vystoupili 
tito členové ZHMP: náměstek primátora Vyhnánek, Hanzlík, Portlík 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek, poté 
převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr a opět převzal řízení schůze primátor 
hl. m. Prahy. 

    
 

radní Johnová 
primátor hl. m. Prahy 

zastupitel Pospíšil 

 
Očkování proti onemocnění Covid – 19 na území hl. m. Prahy 
 

  
   TISK:        Z - 9072 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/3 

Materiál uvedla radní Johnová. V rámci úvodního slova vystoupil MUDr. David Doležil,  
Ph.D., MBA – ředitel Městské polikliniky Praha. Dále vystoupil primátor hl. m. Prahy. 

 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Mgr. Ondřej Lněnička – místostarosta MČ Praha 18 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Johnová, primátor hl. m. Prahy, Čižinský,  

Nepil, Udženija, Nacher, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a 
životní prostředí ZHMP Plamínková, předseda výboru pro zdravotnictví ZHMP Růžička,  
Svoboda. V rámci diskuse vystoupil Ondřej Gros – starosta MČ Praha 8. Dále v diskusi 
vystoupili tito členové ZHMP: Kaštovský, Fifka, Portlík, předseda výboru finančního 

ZHMP Vondra, Brož, Bílek, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, 
Pilný 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Dlouhého na prodloužení jednání ZHMP po 19. hodině 

Pro: 47 Proti: 1 Zdr.0  
Bylo přijato. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Nachera – přeřadit pevně zařazený bod, týkající se tématu 

„K petici InterContinentalu“ ze 17. hodiny na 19. hodinu 
Pro: 35 Proti: 0 Zdr. 20 
Bylo přijato. 
 

předseda klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu Pospíšila – požádal o přestávku 
před ukončením diskuse  
 
Přestávka 18,00 – 18,10 hodin 
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Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 
ZHMP  
I.pověřuje primátora Zdeňka Hřiba a radní Milenu Johnovou k jednáním s  vládou o 
vytvoření předložením vlastního očkovacího plánu proti onemocnění COVID-19, který 

umožní lokální očkování imobilních občanů.  
II. ukládá primátorovi Zdeňku Hřibovi a radní Mileně Johnové předložit na příštím 
zasedání ZHMP plán očkování proti nemoci COVID-19 na území hl. m. Prahy 
Termín: 18. 2. 2021“ 

 
S textem usnesení byl vysloven souhlas. 
 

   11 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. 
m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů (nová 
odpadová legislativa) 

 

  
   TISK:        Z – 9027 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  9        ZDRŽEL SE: 0    

 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/4 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Stárek, Portlík 

 
Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlubuček, který reagoval na diskusní 
příspěvky. 
 

Usnesení bylo přijato. 
 

   12 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k účasti v mezinárodním projektu podpory cirkulární ekonomiky 
 

  
   TISK:        Z – 8933 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 4    
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/5 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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náměstek primátora Hlubuček 

 
k zapojení hlavního města Prahy do mezinárodního projektu SCORE 

 

  
   TISK:        Z – 9022 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/6 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 
Usnesení bylo přijato. 
 

   14 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 
infrastruktura na rok 2021 a poskytnutí účelové jednorázové neinvestiční dotace pro MČ 
Praha 12, MČ Praha 16 a MČ Praha 20 na provozování sběrného dvora 

 

  
   TISK:        Z – 8903 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/7 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 
Usnesení bylo přijato. 
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    3 
 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 
k návrhu změny ÚP a jejímu vydání - Z 2933 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna CVZ V) 
 

  
   TISK:        Z – 8963 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/8 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 

V rámci diskuse, z důvodu technického problému on-line přenosu, uvedl primátor hl. m. 
Prahy, že předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP 
Zeman nemá k tisku žádné připomínky. 
 

Usnesení bylo přijato. 
 

    4 
 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 
k návrhu změny/úpravy ÚP a jejího vydání - U 1353 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 05 úprav) 
 

  
   TISK:        Z – 8965 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/9 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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    5 
 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 
k návrhu změny/úpravy ÚP a jejího vydání - U 1368 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 07 úprav) 

 

  
   TISK:        Z – 8966 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/10 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 
Usnesení bylo přijato. 
 
Původní bod poř. č. 5 byl stažen z programu jednání. 

    5 
 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 
k návrhům změn ÚP a jejich vydání - Z 3351 a Z 3362 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 19) 

 

  
   TISK:        Z – 8975 

 
 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlubuček.  

    6 
 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 
k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 2748 (fáze "návrh" + "OOP", vlna CVZ III) 

 

  
   TISK:        Z – 8979 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, I. náměstek primátora Hlaváček, Zajíček, 
Nepil, Portlík, Nacher 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    
 

člen ZHMP Čižinský 

 
K petici „InterContinental“ 

 

  
   TISK:      Z - 9073       

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/11 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Michal Smrek, Ing. arch. Marek Tichý, Eugen 
Kukla, Jiří Gebert, Mgr. Pavel Čižinský – člen ZMČ Praha 1, Robert Gája, Ing. Petr Hejma 
– starosta MČ Praha 1 
 

Procedurální návrh člena ZHMP Pilného na přerušení projednávání tohoto bodu 
Pro: 20 Proti: 7 Zdr. 14 
Nebylo přijato. 
 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského – umožnit ukončení diskusního příspěvku a 
jeho prodloužení o 3 minuty Ing. Michalovi Smrekovi – občanovi HMP 
Pro: 39 Proti: 2 Zdr. 0 
Bylo přijato. 

 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Pilný, Čižinský, Bílek 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Bílka – umožnit vystoupení Mgr. Pavlu Čižinskému, 

členovi ZMČ Praha 1 
Pro: 35 Proti: 0  Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 

předseda klubu Praha Sobě Čižinský – požádal o přestávku na 10 minut  
 
Přestávka do 21,37 hodin, na žádost klubu ODS byla přestávka prodloužena o dalšíc h 10 
minut 

 
V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, 
výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, Čižinský, p ředseda výboru 
pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, Pilný, Nepil, Nacher, Bílek, předseda výboru pro 

správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, Prokop, předseda 
výboru pro dopravu ZHMP Richter 
 
předseda klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu Pospíšil – požádal před 

ukončením diskuse o přestávku na 15 minut 
 
Po ukončení přestávky vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Udženija, Nepil, Pilný, 
Nacher, Komrsková, předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 

vztahy ZHMP Wolf 
 
K návrhu textu usnesení a formě hlasování vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. –  ředitel 
LEG MHMP a předseda návrhového výboru Dlouhý. 
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Procedurální návrh člena ZHMP Pilného – odložit projednávání bodu do příštího ZHMP 
Pro: 32 Proti: 1 Zdr. 16 
Nebylo přijato. 

 
Přestávka 5 minut 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Dlouhého – určit pořadí předložených návrhů – h lasovat 

nejdříve návrh člena ZHMP Čižinského a poté návrh předsedy výboru pro dopravu ZHMP 
Richtera 
Pro: 33 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 

 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského - rozšířit text usnesení o poslední bod ve 
znění: „ZHMP III. bere na vědomí petici…..“ 
Pro: 23 Proti: 0 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I . b e r e  n a  v ě d o m í  petici "Intercontinental" 
I I . p o v ě ř u j e  
   1. I. náměstka primátora doc. Ing. arch. Petra Hlaváčka 
          1.vyřízením petice dle bodu I. tohoto usnesení 

Termín: 31.3.2021“ 
Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 

Usnesení bylo přijato. 
 

    6 
 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 2748 (fáze "návrh" + "OOP", vlna CVZ III) 
 

  
   TISK:        Z – 8979 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/12 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Čižinský, Martan, Zajíček, I.  
náměstek primátora Hlaváček, Vodrážka 
 
K předloženému pozměňovacímu návrhu (který byl závěrem stažen) členů ZHMP Nepila a 

Martana vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP. Poté vystoupili tito 
členové ZHMP: Martna, Nepil, I. náměstek primátora Hlaváček 
 
Usnesení bylo přijato. 
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    7 
 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 
k návrhům změn ÚP a jejich vydání - Z 3212, Z 3279 a Z 3280 (fáze "návrh" + "OOP",  

vlna 17) 
 

  
   TISK:        Z – 8988 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/13 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček, který v rámci svého úvodního slova 
předložil pozměňující návrh na stažení všech informací o Z 3212 z tohoto tisku. 
 
Pozměňující návrh I. náměstka primátora Hlaváčka – vypustit všechny informace z celého 

tisku o Z 3212 
Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 

Usnesení bylo přijato. 
 

    8 
 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 

k návrhům změn ÚP – Z 3275 a Z 3277 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 17) 
 

  
   TISK:        Z – 8992 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   55       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/14 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Martan 
 

Usnesení bylo přijato. 
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    9 
 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 
k zamítnutí návrhu změny ÚP - Z 3072 (fáze "návrh", vlna 10) 

 

  
   TISK:        Z – 8852 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/15 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 
Usnesení bylo přijato. 
 

   10 

 

I.náměstek primátora Hlaváček  

 
k návrhu na pořízení změny ÚP - 541/2019 (fáze "podnět", vlna 26) 
 

  

   TISK:        Z – 8443 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0      ZDRŽEL SE: 0   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/16 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
Usnesení bylo přijato. 

 

   11 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. 
m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů (nová 
odpadová legislativa) 
 

  

   TISK:        Z – 9027 
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   12 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k účasti v mezinárodním projektu podpory cirkulární ekonomiky 

 

  
   TISK:        Z – 8933 

 

 

   13 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k zapojení hlavního města Prahy do mezinárodního projektu SCORE 

 

  
   TISK:        Z – 9022 

 

 

   14 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura na rok 2021 a poskytnutí účelové jednorázové neinvestiční dotace pro MČ 
Praha 12, MČ Praha 16 a MČ Praha 20 na provozování sběrného dvora 
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náměstek primátora Scheinherr 

 
k návrhu na schválení rámcové smlouvy k financování projektu Mobilní systém liniového 

řízení a provozních dopravních informací 
 

  
   TISK:        Z – 8985 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0      ZDRŽEL SE:  0    
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/17 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 
 
V diskusi vystoupil předseda výboru pro dopravu ZHMP Richter. 
 

Usnesení bylo přijato. 
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   16 
 

člen ZHMP Nacher 

 
Informace o změnách ve vedení Pražské plynárenské, a. s. 

 

  
   TISK:        Z - 9074 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/18 

Materiál uvedl člen ZHMP Nacher. 

 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Bc. Robert Vašíček – člen ZMČ Praha 11, Ing. 
Martin Pacovský, MBA – předseda představenstva Pražské plynárenské, a.s. 
 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Chabr, Nepil, Portlík, Lacko, Brož, Pilný, 
Bílek, Nacher 
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Návrh usnesení člena ZHMP Nachera ve znění: 
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Návrh radního Chabra na oddělené hlasování o textu usnesení člena ZHMP Nachera ve 
znění: 
„ZHMP konstatuje, že………“ 
Pro: 31 Proti: 1  Zdr. 14 

Nebylo přijato. 
 
„ZHMP požaduje po Radě HMP…….“ 
Pro: 53 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 

 
Procedurální návrh radního Chabra na sloučení diskuse ke všem majetkovým tiskům –  
bodům poř. č. 17 - 23 
Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
 

   17 
 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí 9 ks stožárů  veřejného osvětlení a kabelového vedení v k.ú. 
Březiněves, obec Praha z vlastnictví Březiněves, a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy  
 

  

   TISK:        Z – 8871 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/19 

Materiály pod poř. č. 17- 23 uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   18 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 1588/1 o výměře 2610 m2 v k.ú. Horní 

Počernice, obec Praha, z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem 
státu: Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČO: 69797111, se sídlem 
Rašínovo nábřeží 390/42, Praha 2 - Nové Město, PSČ 128 00, do vlastnictví  
hlavního města Prahy 

 

  
   TISK:        Z – 8813 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/20 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí 8 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení v k. ú. 

Řepy z vlastnictví právnické osoby a spoluvlastnictví fyzických osob do vlastnictví  
hl. m. Prahy 
 

  

   TISK:        Z – 8900 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/21 

Usnesení bylo přijato. 
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   20 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí 43 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

zapínacího bodu v k. ú. Letňany z vlastnictví společnosti Letňany Sever s.r.o.  do vlastnictví 
hl. m. Prahy 
 

  

   TISK:        Z – 8976 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/22 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Chabr 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí 33 ks sloupů veřejného osvětlení vč. kabelového vedení v k. ú. 
Košíře z vlastnictví právnických a fyzických osob do vlastnictví hl. m. Prahy 
 

  
   TISK:        Z – 8834 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0  

 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/23 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Chabr 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 
věcí z vlastnictví hl.m. Prahy městským částem  
 
Svěření: 

Praha 4 (Park Jezerka v k.ú. Michle, Nusle a pozemky v k.ú. Záběhlice)  

Praha 7 (pozemek v k.ú. Holešovice) 
Praha 6 (pozemek v k.ú. Břevnov a pozemky v k.ú. Dejvice) 
Praha 7 (pozemky v k.ú. Bubeneč) 
Praha 10 (pozemky v k.ú. Strašnice a v k.ú. Malešice) 

Praha 6 (pozemky veřejné zeleně v k.ú. Veleslavín) 
Praha - Zbraslav (pozemek v k.ú. Zbraslav) 
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Odejmutí: 

Praha 14 a Praha Dolní Chabry (pozemky v k.ú. Kyje a k.ú. Dolní Chabry) 
Praha - Troja (pozemky v k.ú. Troja) 
Praha 6 (pozemek v k.ú. Břevnov a pozemky v k.ú. Dejvice) 
Praha 7 (pozemky v k.ú. Bubeneč) 

Praha - Zličín (pozemky v k.ú. Zličín) 
 

  
   TISK:        Z – 9005 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/24 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Chabr 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium Jana Keplera, Praha 
6, Parléřova 2 a k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška 
č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších 
předpisů, svěření správy věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 6 

(pozemek v k.ú. Hradčany) 
 

  
   TISK:        Z – 8989 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/25 

Usnesení bylo přijato. 
 

   24 
 

radní Johnová 

 
poskytnutí grantů formou dotace hlavního města Prahy pro rok 2021 v oblasti sociálních 
služeb na základě "Program podpory registrovaných sociálních služeb poskytovaných 
občanům hlavního města Prahy pro rok 2021 

 

  
   TISK:        Z – 9021 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/26 

Materiál uvedla radní Johnová. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP 
Horáková, Dlouhý 
 

člen ZHMP Dlouhý – nahlásil střet zájmů 
 
Usnesení bylo přijato. 
 

Původní bod poř. č. 24 byl předřazen před tisky I. náměstka primátora Hlaváčka. 

   24 
 

radní Kordová Marvanová 

 
k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace na zajištění provozu Muzea 

paměti XX. století, z.ú. v roce 2021 
 

  
   TISK:        Z – 9028 

 
Procedurální návrh radního Šimrala na sloučení diskuse k bodům poř. č. 25–30 
Pro: 47 Proti: 0  Zdr. 0 
Bylo přijato. 

 

   25 
 

radní Šimral 

 
k realizaci projektu Prague Smart Accelerator 

 

  
   TISK:        Z – 8955 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/27 

Materiály pod poř. č. 25 - 30 uvedl radní Šimral. 

 
Ve společné diskusi k tiskům vystoupil Bc. Robert Vašíček – člen ZMČ Praha 11. 
Reagoval radní Šimral. 
 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Šimral 

 
k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.19/127 ze dne 17.9.2020 k návrhu na udělení 

dotací prostřednictvím projektu Specializované vouchery spolufinancovaného v rámci 
Operačního programu Praha - pól růstu ČR, výzva č.2 a k návrhu na udělení dotací 
prostřednictvím projektu Specializované vouchery spolufinancovaného v rámci Operačního 
programu Praha-pól růstu ČR, výzva č. 2 

 

  
   TISK:        Z – 8964 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/28 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Šimral 

 
k návrhu na udělení dotací prostřednictvím projektu Pražský voucher na inovační projekty 

spolufinancovaného v rámci Operačního programu Praha-pól růstu ČR, výzva č. 4 
 

  
   TISK:        Z – 8993 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/29 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Šimral 

 
k návrhu na uzavření dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí neinvestiční účelové 
individuální dotace s příjemcem dotace Dívčí katolická střední škola 
 

  

   TISK:        Z – 8959 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/30 

Usnesení bylo přijato. 
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   29 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na uzavření Dodatku č. 3 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace - 
víceletého grantu č. DOT/64/01/005686/2017 s příjemcem dotace BLK Slavia Praha, z.s.  

 

  
   TISK:        Z – 8961 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/31 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední průmyslová škola 
stavební Josefa Gočára, Praha 4, Družstevní ochoz 3 
 

  
   TISK:        Z – 8877 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/32 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Třeštíková 

 
k návrhu na snížení víceletých grantů hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění v roce 2021 
 

  

   TISK:        Z – 8952 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/33 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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radní Třeštíková 

 
k návrhu na poskytnutí dotací hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění na rok 2021 

 

  
   TISK:        Z – 8980 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/34 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 

 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Benda, Brož. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Třeštíková, která reagovala na diskusní příspěvek. 

 
Usnesení bylo přijato. 
 

   33 

 

radní Třeštíková 

 
k návrhu Koncepce politiky hl. m. Prahy ve vztahu k národnostním menšinám 
 

  

   TISK:        Z – 9016 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  46        PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/35 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 
 
V diskusi vystoupil Bc. Robert Vašíček – člen ZMČ Praha 11. 

 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP 
Knitl, Arden, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Koubek 
 

Usnesení bylo přijato. 
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   34 
 

radní Třeštíková 

 
k návrhu změny právní formy obecně prospěšné společnosti Činoherní klub, o.p.s. na  

zapsaný ústav 
 

  
   TISK:        Z – 8553 

 
   PŘERUŠENO 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Brož, radní Třeštíková. V rámci diskuse vystoupil 

JUDr. Tomáš Havel, Ph..D. – ředitel LEG MHMP. Dále v diskusi vystoupili tito členové 
ZHMP: Bílek, Martan 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Martana na přerušení tohoto tisku do únorového ZHMP 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 1 
Bylo přijato. 
 
Tisk byl přerušen. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 0811 a k návrhu na 
poskytnutí dotace Městské části Praha - Zbraslav a Městské části Praha 20 
 

  
   TISK:        Z – 9015 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    
 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/36 

Materiál uvedl radní Zábranský. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   36 
 

člen ZHMP Prokop 

 
k významným prodlevám u vybraných investičních akcí 

 

  
   TISK:        Z – 9065 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   48       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    23/37 

Materiál uvedl člen ZHMP Prokop. 

 
V diskusi vystoupil Bc. Robert Vašíček – člen ZMČ Praha 11. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Zábranský, Zajac, Prokop 
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Hlasování proběhlo k návrhu textu usnesení člena ZHMP Zajace ve znění: 

 
 
S textem usnesení byl vysloven souhlas.  

 
předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil – hlasoval také „pro“, ve vý 
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   37  předsedové výborů ZHMP 
 

 
k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  
   TISK:        Z – 9025 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 23/38 

Úvodem seznámil primátor hl. m. Prahy přítomné s předloženým návrhem.  

 
Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  
I . o d v o l á v á   

ke dni 22. 1. 2021  
z funkce tajemníka Výboru pro IT a Smart City    
Mgr. Bc. Jiřího Laichmana 
I I . v o l í  

ke dni 23. 1. 2021 do funkce tajemnice Výboru pro IT a Smart City   
Ing. Renatu Tomanovou 
 
Usnesení bylo přijato. 

 
 
Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 
 

1 Z-9017 o významných dopravních omezeních na hlavních 
komunikacích v Praze 

náměstek 
primátora 
Scheinherr 

2 Z-9011 informace o stavu implementace Operačního 
programu Praha - pól růstu ČR 

primátor  

hl.m. Prahy 
 

3 Z-9012 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 
roce 2020 o neinvestiční transfery ze státního 
rozpočtu z MŠMT a k návrhu na úpravu rozpočtu 

závazných ukazatelů na rok 2020 v kap. 0416 

radní Šimral 

4 Z-9000 Zpráva o činnosti Výboru finančního Zastupitelstva 
hl. m. Prahy za rok 2020 

předseda Výboru 
finančního ZHMP 
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5 Z-9024 Informace o činnosti Výboru pro územní rozvoj, 
územní plán a památkové péči ZHMP 

předseda Výboru 
pro územní rozvoj, 
územní plán a 
památkovou péči 

ZHMP 

6 Z-9033 Zpráva o činnosti Výboru pro výchovu a vzdělávání 
ZHMP za rok 2020 

předsedkyně 
Výboru pro 
výchovu a 

vzdělávání 

7 Z-9031 Informace o činnosti Výboru pro dopravu ZHMP za 
rok 2020 

předseda Výboru 
pro dopravu 
ZHMP 

8 Z-9034 Informace o činnosti Výboru pro bydlení ZHMP předseda Výboru 
pro bydlení ZHMP 

9 Z-9052 Zpráva o činnosti Výboru pro zdravotnictví, sport a 
volný čas ZHMP za období 01/2020 - 10/2020 

předseda Výboru 
pro zdravotnictví 
ZHMP 

10 Z-9059 Informace o činnosti Výboru pro sociální politiku předsedkyně 
Výboru pro 
sociální politiku 
ZHMP 

11 Z-9048 k plnění usnesení zastupitelstva hlavního města Prahy 
č. 21/27 ze dne 12. 11. 2020 

náměstek 
primátora 
Scheinherr 

12 Z-9064 Informace k opatřením v oblasti místních poplatků ke 

zmírnění ekonomických dopadů nastalých v 
souvislosti s výskytem onemocnění COVID-19 v 1. 
čtvrtletí roku 2021 

náměstek 

primátora 
Vyhnánek 
 
radní Chabr 

 

 
Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 
 
Odpověď JUDr. Karlu Šturmovi na Petici proti plánovanému rozšíření Letiště Václava 

Havla v Praze, která byla projednána na ZHMP dne 17. 12. 2020 jako tisk Z – 8982 a byla 
vzata na vědomí 
(sekretariát náměstka primátora Hlubučka) 
 

Odpověď Romanovi Mejstříkovi k dotazu, týkajícímu se tunelového řešení železničního 
spojení Dejvice – Veleslavín, komunikace petičního výboru a předsedy Spolku za ochranu 
Střešovic a Břevnova s náměstkem primátora Scheinherrem 
 

Opakovaná žádost o vyjádření zadavatele k dokončení zadávacího řízení na veřejnou 
zakázku „Rekonstrukce objektu bývalého hotelu Opatov – zhotovitel stavby „Dům pro 
nový začátek“ 
(Hochtief CZ, a.s., divize Pozemní stavby Čech, Plzeňská 16/3217, 150 00 Praha 5) 

 
 
 



33 
 

Otevřený dopis členům ZHMP ve věci plánované stavby lanovky z Podbaby do Bohnic 
(Jan Pumpr, -----) 
 
Otevřené oslovení členů ZHMP ve věci parkování a parkovací zóny z pohledu rezidentů 

(Lukáš Hančil, ------) 
 
Memorandum 1/2021 k rozhodnutí dostavby letiště VH v Praze 
(Národní sekce evropského sdružení pro obnovitelnou energii, U půjčovny 8, 110 00  

Praha 1) 
 
Odpověď náměstka primátora Scheinherra na Petici proti zdražení a omezení pražské 
MHD – Petr Pavlík 

 
Výhrady k oznámení představitelů hl. m. Prahy o dočasném umístění Slovanské epopeje 
v následujících třiceti letech 
(Spolek pro Slovanskou epopej v Praze) 

 
Elektronické podání – interpelace 21. 1. – finanční kompenzace za zrušené veletrhy 
v souvislosti s pandemií COVID  
(Pavla Remešová, ------) 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 
Přijatá usnesení ZHMP č. 23/1 až č. 23/38 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 0,21 hodin. 
 
 
 

 
MUDr. Zdeněk  H ř i b 
primátor hl. m. Prahy 

 

 
Ověřovatelé zápisu: 

                      
 

         Ing. Jana K o m r s k o v á 
 
 
 

         Mgr. Karel H a n z l í k 

 
 
Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 
Datum pořízení zápisu: 26. 1. 2021  


